Online Directions: Section Headings

Reading Comprehension

DIRECTIONS: Read each of the following texts and answer the related questions. As needed, you may use the online notepad tool or write on the scrap paper given to you to take notes. You should reread relevant parts of each text, while being mindful of time, before selecting the **best** answer for each question. Base your answers only on the content within the text.

Revising/Editing Part A

DIRECTIONS: Read the text or texts that follow and answer the related questions. You will be asked to improve the writing quality of each text and to correct errors so that each text follows the conventions of standard written English. You should reread relevant parts of each text, while being mindful of time, before selecting the **best** answer for each question.

Revising/Editing Part B

DIRECTIONS: Read and answer the following questions. You will be asked to recognize and correct errors so that the sentences or short paragraphs follow the conventions of standard written English. As needed, you may use the online notepad tool or write on the scrap paper given to you to take notes. You should reread relevant parts of the sentences or paragraphs, while being mindful of time, before selecting the **best** answer for each question.

MATHEMATICS

IMPORTANT NOTES

- (1) Formulas and definitions of mathematical terms and symbols are not provided.
- (2) Diagrams other than graphs are not necessarily drawn to scale. Do not assume any relationship in a diagram unless it is specifically stated or can be determined from the information given.
- (3) Assume that a diagram is in one plane unless the question specifically states that it is not.
- (4) Graphs are drawn to scale. Unless stated otherwise, you can assume relationships according to appearance. For example, lines on a graph that appear to be parallel can be assumed to be parallel. This is also true for concurrent lines, straight lines, collinear points, right angles, etc.

DIRECTIONS: Solve each problem. Select the answer from the choices given or enter your answer in the space provided. When you are solving problems, you can use the online notepad tool or write on the scrap paper given to you.

توجيهات الاختبار عبر الإنترنت: عناوين الأقسام

قر اءة قطعة الفهم

توجيهات: اقرأ النص أو النصوص التالية وأجب عن الأسئلة ذات الصلة. حسب الحاجة، يمكنك استخدام أداة المفكّرة عبر الإنترنت أو الكتابة على القصاصة الورقية التي تُعطى لك لتنوين الملاحظات. يجب عليك إعادة قراءة الأجزاء ذات الصلة من كل نص، مع مراعاة الوقت، قبل تحديد أفضل إجابة لكل سؤال. ضع إجاباتك بناءً على محتوى الذم، فقط

مراجعة/تحرير الجزء أ

التوجيهات: اقرأ النص أو النصوص أنناه وأجب عن الأسنلة ذات الصلة سيطلب منك تحسين جودة كتابة كل نص وتصحيح الأخطاء بحيث يتوافق كل نص مع قواعد اللغة الإنجليزية الرسمية. يجب عليك إعادة قراءة الأجزاء ذات الصلة من كل نص، مع مراعاة الوقت، قبل تحديد أفضل إجابة لكل سؤال.

مراجعة/تحرير الجزء ب

التوجيهات: اقرأ الأسنلة التالية وأجب عنها. سيطلب منك التعرف على الأخطاء وتصحيحها بحيث تتوافق الجمل أو الفقرات القصيرة مع قواعد اللغة الإنجليزية الرسمية. حسب الحاجة، يمكنك استخدام أداة المفكّرة عبر الإنترنت أو الكتابة على القصاصة الورقية التي تُعطى لك لتنوين الملاحظات. يجب عليك إعلاة قراءة الأجزاء ذات الصلة من الجمل أو الفقرات، مع مراعاة الوقت، قبل تحديد أفضل إجابة لكل سؤال.

الرياضيات

ملاحظات مهمة

(1) الصيغ وتعاريف المصطلحات والرموز الرياضية غير مدرجة.

(2) الرسوم التخطيطية بخلاف الرسوم البيائية غير مرسومة بالضرورة حسب مقياس الرسم لا تفترض أي علاقة في الرسم التخطيطي ما لم تُذكر صراحةً أو يمكن استنتاجها من المعلومات المذكورة.

(3) افترض أن الرسم التخطيطي موجود في أحد المستويات ما لم يذكر السؤال صراحة خلاف ذلك.

(4) الرسوم البيانية مرسومة حسب مقياس الرسم, ما لم يُذكر خلاف ذلك، يمكنك افتراض العلاقات حسب الشكل الظاهر . على سبيل المثل، يمكن افتراض أن الخطوط الموجودة على الرسم البياني التي تبدو متوازية أنها بالمغل متوازية, ينطبق هذا أيضنا على الخطوط المتلاقية، والخطوط المستقيمة، والنقاط الخطية، والزوايا القائمة وما إلى ذلك.

القوهبهات: خلّ كل مسالة. حَذِّذ الإجابة من الخيارات المقدمة أو اكتب إجابتك في المساحة المتوفرة. عند حل المسائل، يمكنك استخدام أداة المفكرة عبر الإنترنت أو الكتابة على القصاصة الورقية التي تُعطى لك.